Notice to Applicants

Beginning Saturday, December 7, applicants applying for a Nonimmigrant Visa through the Interview Waiver process in mainland China must schedule an appointment to submit their applications and can only submit their Interview Waiver application materials on that scheduled date at a CITIC bank location.

CITIC will not accept any Interview Waiver application materials before or after the scheduled submission date. Applicants who fail to submit their application materials on their scheduled submission date should contact <u>customer service</u> for assistance with rescheduling their submission date.

Please note:

- You must submit your Interview Waiver application materials at a CITIC branch, not at the U.S. Embassy / Consulate.
- You can submit your Interview Waiver application materials at any time the CITIC branch location is open on your scheduled day.
- If you submitted your passport as part of the Interview Waiver process and have been informed that an interview is required, you will need to schedule a regular appointment and choose the visa type corresponding to the visa you are applying for. Do not select Interview Waiver again.

申请人须知

自 12 月 7 日 (周六)起,符合免面谈带传递条件的申请人必须在线预约申请材料递交日期,且只能在预约当日到<u>中信银行</u>网点递交申请材料。

中信银行不接受在预约日期之前或之后递交免面谈申请材料。 如果申请人未能在预约当日成功提交申请材料,请联系**美国签证客服中心**协助您重新预约新的递交日期。

请注意:

- 您必须在中信银行网点而非美国大使馆/领事馆递交免面试申请材料。
- 您可以在预约当日**任一时间**段前往中信银行网点递交免面谈带传递申请材料。 您可以忽略文件提交确认函中标注的具体时间。
- 如果您在免面谈程序中提交了护照并被告知需要面谈,您需要选择与您申请的签证 相对应的签证类型预约面谈时间。请不要再次选择免面谈方式申请。